
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 17 december 2019 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Ann Davidsson (AD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbeth Larsson 
(LL), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL ansökte om ledighet 1-9 februari och styrelsen beviljade detta. 
 
6. Diakon 
Lyssnarna: Gruppen har haft ytterligare ett möte. Den här gången fördjupade vi samtalet om hur vi 
hanterar att relationer och meningsskiljaktigheter kan skava. Gruppen samtalade om vikten för en 
rörelse att veta sitt centrum för att tåla oro i periferin. Vi har också gett oss en läxa i att fundera över 
vilket tema vi tror att vi skulle behöva under våren.  
 
Program: Programrådets arbete inleddes med en reflektion om vår kakbuffé och julfest – som båda 
var fantastiskt bra: Till kakbuffén kommer många, men till julfesten kom i princip bara församlingen 
trots att vi bjudit in fler. Styrelsen reflekterade runt detta och konstaterade att många av de som 
kommit utifrån kom på scouternas egen avslutning som var bara några dagar innan. Det är svårt att 
konkurrera med sig själv.  
Julblommor: JL har redan hälsat på Kerstin Davidsson med en blomma. Utöver detta besöker han 
också Inga Davidsson. Roland och Ethel har besökt Birgit Lundqvist.  
Nyårsfesten: Familjerna Örnberg, Brauer och Bertilsson har bjudit in till ett nyårsfirande. Information 
om den finns på hemsidan.  
JL har pratat med både Larslundskyrkan om att mötas i ett samtal och med Svenska kyrkan om att 
gemensamt skapa någon form av stilla stund i Ekeby. Både Larslund och Svenska kyrkan är positiva till 
samarbeten men vill förankra detta mer i sina beslutande organ. 
Programrådet har tagit fram ett förslag på samlingen under våren. Styrelsen tittade på detta och gav 
JL i uppdrag att skriva in detta i kalendern och att uppmärksamma detta i veckomailet.  
Årsmötet: Datumet är fastslaget till den 26 januari 2020. JL annonserar detta i veckomailet och 
berättar där också om de olika funktioner och grupper som det går att ta plats i.  
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7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi hitintills i år har intäkt på 413 201. Under samma period har vi kostnader 
på 355 898 kr. Det ger ett överskott på 57 303 kr.  
 
Ombyggnationen av cafédelen har sedan start genererat 406 862 kr i insamlingar. Kostnaden är 1 315 
150 kr. Lånet kostar runt 5000 i månaden med amortering och räntor. 
 
Samtal fördes om budgeten för kommande året och styrelsen beslutade att under 2020 slå ihop 
insamling till församlingen och till bygget (som under året varit två olika poster) i en gemensam post 
som insamling. 
 
Hyra cafédelen: RD föreslog en höjning av hyra av cafédelen till 300 kr för en för eller eftermiddag, 
eller 800 kr för ett dygn. Församlingsmedlemmar får 50% rabatt. Styrelsen beslutade i enlighet med 
förslaget.  
 
9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns. 
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen onsdagen den 15/1 kl 19.00.  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


